

WARNING: Do not exceed recommended dose. Pregnant or nursing mothers, children under the age of 18, and individuals with a known medical condition should consult a physician before using this or any dietary supplement. Caffeine has been shown to reduce blood flow to the heart muscle during exercise which might lead to cardiovascular complications such as chest pain, and irregular heartbeat even in healthy individuals. Avoid taking with health products or foods that contain caffeine and/or increase blood pressure (e.g. medications, coffee, tea, cods, guarana, mate, bitter orange extract, synephrine, octopamine, ephedra, ephedrine). This product is only intended for healthy adults 18 years of age or older. Before using this product consult with your physician, especially if you are using any prescription or over the counter medication or if you have or suspect you have any pre-existing medical condition including but not limited to: high or low blood pressure, cardiac arrhythmia, stroke, heart, liver, kidney or thyroid disease, seizure disorder, psychiatric disease, diabetes, glaucoma, overactive bladder syndrome (detrusor instability), difficulty urinating due to prostate enlargement or if you are taking a MAOI (Monoamine Oxidase Inhibitor) or any other medication. Consumption with alcohol, other medications or health products with sedative properties is not recommended. If these symptoms occur discontinue use and consult a health care practitioner. Discontinue use and consult your health care practitioner/health care provider/health care professional/doctor/physician for use beyond 3 months. Discontinue use 2 weeks prior to surgery. Consult a health care practitioner/health care provider/health care professional/doctor/physician for use beyond 3 months. Shake tub before each use. **KEEP OUT OF THE REACH OF CHILDREN. DO NOT USE IF SAFETY SEAL IS DAMAGED OR MISSING. STORE AT ROOM TEMPERATURE.**

MISES EN GARDE: Ne pas dépasser la dose recommandée. Les femmes enceintes ou allaitantes, les enfants de moins de 18 ans et les personnes atteintes d'une maladie connue devraient consulter un médecin avant d'utiliser ce complément alimentaire ou tout autre complément alimentaire. La caféine peut avoir pour effet de réduire le débit sanguin au myocarde durant l'exercice. Elle peut également provoquer des complications cardiaques, telles que la douleur à la poitrine et le rythme irrégulier du cœur, même chez les personnes en bonne santé. Évitez de prendre ce produit avec des médicaments, du café, du thé, du cacao, du guarana, du mate, l'extraît d'orange amère, de la synéphrine, de l'octopamine, de l'éphédra, de l'éphédrine, ou d'autres médicaments, café, thé, codas, cacao, guarana, mate, extrait d'orange amère, synéphrine, octopamine, éphédra, éphédrine. Ce produit est destiné uniquement aux adultes en santé, âgés de 18 ans et plus. Consultez votre médecin avant d'utiliser ce produit, surtout si vous prenez tout médicament (ordonnance ou en vente libre, ou si vous souffrez ou croyez souffrir de tout état médical préexistant incluant, mais non limité à : haute ou basse pression artérielle, arythmie cardiaque, accident vasculaire cérébral, maladie du cœur, foie, rein ou thyroïde, trouble convulsif, maladie psychiatrique, diabète, glaucome, syndrome de la vessie hyperactive (instabilité du détenseur), difficulté à uriner due à un grossissement de la prostate, ou si vous prenez des MAOI (inhibiteurs de la monoamine oxydase) ou tout autre médicament. La consommation d'alcool, d'autres médicaments ou de produits de santé à propriétés sédatives n'est pas recommandée. Si ces symptômes surviennent, arrêtez d'utiliser le produit. Consultez un fournisseur de soins de santé / professionnel de la santé / médecin / médecin pour une utilisation au-delà de 3 mois. Cessez l'utilisation 2 semaines avant la chirurgie. Consultez un praticien de la santé / fournisseur de soins de santé / professionnel de la santé / médecin / médecin pour une utilisation au-delà de 3 mois. Cessez la baignoire avant chaque utilisation. **TENIR HORS DE LA PORTEE DES ENFANTS. NE PAS UTILISER SI LE SCEAU DE SECURITE EST ENDOMMAGE OU MANQUANT. CONSERVER A TEMPERATURE AMBIANTE.**



MANUFACTURED IN CANADA IN A GMP COMPLIANT FACILITY
This product contains ingredients of international and domestic origin

These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease. / Avis de non-responsabilité de la FDA. Cette déclaration n'a pas été évaluée par le Food and Drug Administration. Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir une maladie.

1 SCOOP 1 portion

10-12oz OF PREFERRED BEVERAGE

10 à 12 oz de la boisson de votre choix

SHAKE WELL FOR 15 SECONDS
Bien agiter pendant 15 secondes

100% GUARANTEE DYE FREE 100% GUARANTEE

GMP Quality Good Manufacturing Practice Certification

PURITY, POTENCY & SELECTION 3RD PARTY TESTED GUARANTEE

PRE-WORKOUT
PRÉ-ENTRAÎNEMENT



VANDAL

PRE-WORKOUT

PRÉ-ENTRAÎNEMENT



BLUE RAZZ GUMMIES
GUMMIES RAZZ BLEUS

Naturally and Artificially Flavoured
Arômes naturels et artificiels
NPN: 80096582

40
SCOOPS
PORTIONS

NATURAL HEALTH PRODUCT /
PRODUIT DE SANTÉ NATUREL
NET WT. 335g | 11.81oz

DIRECTIONS FOR USE: As a dietary supplement, take (1) scoop 30 minutes prior to workout with 10-12 oz of water.

MODE D'EMPLOI (ADULTES) : Comme supplément alimentaire, prendre une (1) mesure dans 300 à 360 ml (10 à 12 oz) d'eau.

MEDICINAL INGREDIENTS / INGRÉDIENTS MÉDICINAUX		
Serving Size: 1 Scoop (8.4 g) 2 Scoops (16.8 g) / Portion: 1 Mesure (8.4 g) 2 Mesure (16.8 g)		
Servings per Container: 40/20 / Portions Par Contenant: 40/20 Net weight: 335 grams 11.81oz		
Dosage form: Powder	Amount Per 1 scoop / Par Mesure	Amount Per 2 scoops / Par 2 Mesure
Hemodynamic Performance Matrix: / Matrice Performance hémodynamique:		
L-Citrulline / L-citroulline	3 g	6 g
Taurine / Taurine	750 mg	1.5 g
Agmatine Sulfate / Sulfate d'agmatine	375 mg	750 mg
Grape (Vitis vinifera L.) [Seed] 4:1 Extract / Pépins de raisin, extrait	150 mg	300 mg
Mental Focus & Cognition Matrix: / Matrice Concentration et Cognition:		
L-Tyrosine / L-tyrosine	1 g	2 g
Choline L-Bitartrate / Choline (de bitartrate de choline)	150 mg	300 mg
Lemon Balm / Citronnelle, poudre (Melissa officinalis) [Leaf] Powder	125 mg	250 mg
Rhodiola (Rhodiola sp.) [Root] Powder / Rhodiola, extrait de racine	75 mg	150 mg
Clean Energy & Endurance Matrix: / Matrice Énergie et Endurance:		
Pomegranate (Punica granatum) [Juice] Powder / Poudre de jus de grenade	500 mg	1 g
Caffeine Anhydrous / Caféine anhydre	150 mg	300 mg
Infinergy™ Di-Caffeine Malate / Malade de dicaféine Infinergy™	65 mg	130 mg

Non-Medical Ingredients: Citric Acid, Sucralose, Silicon Dioxide, Tartaric Acid, Sodium Chloride, Acesulfame Potassium, Blue Spirulina, Natural & Artificial Flavours.

Ingrédients non médicinaux : Acide citrique, Sucralose, Acide Tartrique, Chlorure de sodium Acésulfame Potassium / Silice, Spirulina Bleue, Arômes Naturels et Artificiels.

ALLERGEN INFORMATION: This product is manufactured in a facility which may also process milk, soy, wheat, egg, peanuts, tree nuts, fish and shellfish.

INFORMATION SUR LES ALLERGÈNES : Ce produit est fabriqué dans une installation qui peut également transformer du lait, du soja, blé, œuf, arachides, noix, poissons et crustacés.

Infinergy™ is a registered trademark of Creative Compounds Distributed by / Distribué par: VNDL PROJECT 3-2660 KYLE ROAD, WEST KELOWNA, BC, V1Z 2N1

@vndlproject vndlproject.com